
درحالـــی برخی اخبار حکایت از ســـقوط اســـتقلال به یـــک رده پایین تر 
درصورت عدم کسب مجوز حرفه ای برای سومین فصل پیاپی دارند که 
مصطفی زارعی، رئیس کمیته توسعه و صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 
فوتبال در این خصوص اعتقاد دارد که »چنین جریمه ای به همراه جرایم 
دیگر در آیین نامه منطبق با کنفدراســـیون فوتبال آســـیا پیش بینی شـــده و 
اگر این اتفاق نیفتد این کمیته انضباطی فدراسیون کشورمان هست که 
بایـــد درخصـــوص آن رای لازم را بدهد« و این یعنی جرایم دیگری هم در 
کار هستند که بحث سقوط به لیگ پایین تر در سختگیرانه ترین حالت 
اتفاق خواهد افتاد. درخصوص این مســـاله و ســـایر موارد دیگر مرتبط با 
پروسه صدور مجوز حرفه ای دقایقی با زارعی هم کلام شدیم که متن آن 

را در ادامه می خوانید. 

از آخرین روند پروسه صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها صحبت را آغاز کنیم. 
یافت مجوز  فرآیند بارگذاری مدارک و مستندات باشگاه هایی که متقاضی در
هستند از حدود دو ماه پیش آغاز شده است. آیین نامه مربوطه نیز در همان 
زمان در AFC مصوب شده و این مرجع آن را ابلاغ کرده و ما هم براساس روال 
قانونی باید آن در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال نیز مصوب می کردیم که این 
مهم محقق شـــد. در واقع امروز مباحث مربوط به مجوز حرفه ای دیگر شـــامل 
لیـــگ برتـــر نشـــده و از این پس رقابت هـــای زیرگروه و لیگ بانـــوان و همچنین 
یافت مجوزهای مربوطه هســـتند؛ چراکه معتقدیم اگر  فوتســـال نیز مســـتلزم در
قـــرار اســـت اتفاقـــی درخصوص استاندارد ســـازی در فوتبال بیفتد باید ســـراغ 
لیگ های پایین تر هم برویم. به این ترتیب که پارسال رقابت های لیگ دسته 
اول اختیاری بودند اما امســـال تیم لیگ دســـته دوم هم برای گرفتن مجوز ملزم 
هســـتند و مجوزهای مربوط به هر لیگ مانند لیگ برتر عمل خواهد شـــد. در 
واقع معیارها متفاوت هســـتند اما اقدام تیم ها برای گرفتن مجوز در هر ســـطح 
الزامی هست و اگر به هر دلیلی این امر محقق نشود جرایم انضباطی برای این 

تیم ها نیز درنظر گرفته خواهد شد. 

درباره این روند در فصل جاری صحبت می کنید؟
یافت دسته ای  با توجه به فرصت خوبی که امسال در اختیار داشتیم درحال در
مدارک هستیم که بر این اساس مهلت بارگذاری اولین بخش مدارک که مدارک 
پرســـنلی هســـتند روز سه شنبه به پایان رسید. بیشترین حجم مدارک نیز برای 
این مرحله اســـت که خوشـــبختانه تمامی باشگاه های لیگ برتری به جز یکی 
کنون پای کار  دو تیم، سایر تیم ها از این موضوع استقبال خوبی داشته اند و تا
بوده و مدارک خود را بارگذاری کرده اند. در هر صورت تجربه چندین ساله ای در 
این خصوص هم برای باشگاه ها و هم برای ما که تیم اجرا کننده در فدراسیون 
هســـتیم وجود دارد و نه ما دل مان می خواهد که باشـــگاه ها مجوز نگیرند و نه 
خود باشگاه ها دوست دارند این اتفاق بیفتد. ما قرار است به باشگاه ها کمک 
کنیم تا آنها به یک استانداردی رسیده تا بتوانند آن حداقل های لازم برای اخذ 
مجوز را داشـــته باشـــند. در این بین چالش ها را هم شناســـایی کردیم و آنها را 
می دانیم. به همین دلیل الان دو ســـال هســـت که به صورت جدی وارد بحث 
مجوز شده ایم. باشگاه هایی که طرفداران بیشتری دارند و حساسیت ها روی 
آنها بیشـــتر اســـت مثل دو باشگاه استقلال و پرســـپولیس سعی کردیم در این 
مدت با آنها جلسات اختصاصی را به طور متناوب برگزار کنیم؛ به طوری که در 
جلسه اخیر به طور مفصل چالش هایی که شناسایی کرده بودیم را با مدیران این 
دو باشگاه درمیان گذاشتیم و به آنها هشدار دادیم که این باشگاه ها برای حل 
این چالش ها برنامه ای داشته باشد که خدای نکرده ماجرای حذف نمایندگان 
 ... ما دوباره تکرار نشـــود. در تمامی بخش های زیرســـاخت ها، مالی، ورزشـــی و
چالش ها را با این دوســـتان مطرح کرده و جلســـه خیلی خوبی داشتیم. این دو 
باشـــگاه در تلاش هســـتند تا خود را به الزامی که نیاز هستند برسانند و مدارک 
لازم را فراهم کنند. البته برخی از این مدارک و مستندات مانند بحث مالکیت 

به فراتر از باشگاه ها مربوط می شود. 

این موضوع درنهایت به کجا خواهد رسید؟
هـــم خـــود دو باشـــگاه و هـــم فدراســـیون فوتبال از بـــاب قانونگـــذاری در حال 
پیگیری های لازم هستند. لازم به ذکر است که این موضوع فراتر از حد اختیارات 

فدراسیون فوتبال است. این در حالی است که فدراسیون در حال پیگیری 
و مکاتبات مکرر اســـت و جلســـاتی را به صورت پیاپی با افرادی که در این 
زمینـــه تصمیم گیر هســـتند، داشـــتیم. در واقع همه افـــرادی که در این زمینه 

تصمیم گیر هستند و باید در این مورد تصمیم نهایی را بگیرند در حال حاضر 

گاهـــی دارند و  از مخاطـــرات و تبعاتـــی کـــه این باشـــگاه ها را تهدید می کنند آ
به خوبی می دانند اگر بحث مالکیت حل نشود ممکن است چه اتفاقاتی رخ 
بدهد و آن دوستان هم دارند تلاش می کنند این معضل که سابقه آن به چهار 

پنج دهه می رسد را حل کنند. 

به صورت ضمنی به استقلال و پرسپولیس اشاره می کنید؟
به صورت کلی عرض می کنم چون بحث مالکیت ما فقط مختص به این دو 
باشگاه نیست. اگر دقت کنید برخی باشگاه های دیگر هم مالکیت مشترک 
دارند و سال گذشته به این باشگاه ها تذکر لازم را دادیم که توجهی به آن نشد و 
الان همان باشگاه هایی که به آنها تذکر داده بودیم که به خاطر مالکیت مشترک 
دچار مشکل می شوند امروز دچار مشکلات عدیده ای هستند و برخی از آنها 
در آستانه فروپاشی قرار دارند. در هر صورت وظیفه ما این است که برخی نکات 

مهمی که متوجه می شویم را یادآوری کنیم. 

مهلـــت بارگـــذاری مـــدارک مالکیت باشـــگاه ها تا 20 فروردین ســـال بعد اســـت. 
این موضوع به صورت شـــفاف برای دو باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس به کجا 

رسیده است؟
چون هنوز هیچ چیزی قطعی نشـــده اســـت واقعا نمی توانم به این ســـوال شما 

پاسخ کاملی بدهم اما همه دوستان واقعا پیگیر هستند. 

این اتفاق می تواند تبعاتی مثل گذشته داشته باشد؟
قطعا همین طور است و اگر این موضوع حل نشود برای هر دو باشگاه تبعات و 
مخاطرات خاص خودش را خواهد داشت و اگر بحث مالکیت مشترک حل 

نشود هر دو باشگاه ضرر می کنند. 

پروسه دریافت مجوز ملی برای سایر باشگاه ها به کجا رسیده است؟
تمامـــی باشـــگاه های لیگ برتـــری برای گرفتن مجوز درخواســـت خود را ارائه 
می دهنـــد. مـــا نیز امســـال معیارها را به دو قســـمت ملی و حرفـــه ای یا همان 
گر باشـــگاهی معیار لازم برای کســـب مجوز  یـــف کرده ایم و ا مجـــوز AFC تعر
یافت می کنند و برخی دیگر که معیار  حرفه ای را داشته باشد این مجوز را در
مجـــوز AFC را نداشـــته و امـــا معیارها برای کســـب مجوز ملی یـــا لیگ برتر را 
یافت می کننـــد. تیم هایی هم که مشـــکل دارند هیچ  دارنـــد ایـــن مجـــوز را در

یافت نمی کنند.  ی در مجوز

به موضوع باشگاه استقلال برسیم. گویا قوانین تاکید دارد درصورتی که این باشگاه 
امسال هم مجوز حرفه ای را دریافت نکند، به لیگ دسته پایین تر سقوط خواهد کرد. 
ک اتفاقاتی که رخ می دهد یعنی جرایم یا تشویق هایی که باشگاه ها  معیار و ملا
یافـــت می کنند یا نمی کننـــد، آیین نامه هایی  می شـــوند یـــا مجوزهایی که در
هستند که مرجعیت آن در کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشته شده که ما براساس 
 AFC این آیین نامه ها اولا آیین نامه های خودمان را طراحی کردیم و حداقل های

را در آن در نظر گرفته ایم. در این 
بین بخشی وجود دارد به نام 

پیوســـت جرایـــم انضباطی 
مرتبط با مجوزها. 

در بخش جرایم انضباطی مرتبط با مجوز همه چیز واضح و مشـــخص بیان 
ی  ی که قابل قبول نباشد و مدارک لازم بارگذار شده است. در واقع هر معیار
نشود یا در ممیزی ها مشخص شود که باشگاه فوق در آن معیار مشکل دارد 
برای مثال باشگاه فوق در سال اول به ازای هر معیار 90 میلیون تومان جریمه 
می شود و برای سال دوم علاوه بر جرایم مالی، کمیته انضباطی با پیشنهادی 
گر محروم کرده یا در نقل  ی می دهد می تواند باشگاه را از تماشا که هیات بدو
... این در شـــرایطی هســـت که در جرایم  و انتقالات محدودیت ایجاد کرده و
گر باشگاهی در سه ســـال متوالی مجوز نگیرد در آن جرایمی که  ســـال ســـوم ا
پیش بینی شـــده اســـت، ســـقوط به لیگ پایین تر هم وجود دارد اما همه اینها 
منوط به رایی هســـت که ارکان قضایی فدراســـیون فوتبال براســـاس پیشنهاد 
ی صادر می کند. در واقع جرایم را ما تعیین نمی کنیم بلکه مطابق  هیات بدو
با آیین نامه ای که مصوب AFC و هیات رئیسه فدراسیون فوتبال هست این 
جرایم به کمیته انضباطی پیشنهاد می شود و آنها راسا آرا را صادر می کنند. 
کید کنم که جرایم از منظر مالی برای ما هیچ اهمیتی ندارد اما از باب  باید تا
ی به می دهد تا باشـــگاه هایمان را قانونمند کرده و ســـاختار آنها را  اینکه ابزار

اصلاح و درست کنیم از این جهت برای ما حائز اهمیت است. 

جرایم امسال به چه نحوی هستند؟
یادی داشـــته اند و این افزایش نیز به باشـــگاه ها  جرایـــم مالـــی امســـال افزایش ز

ابلاغ شده است. 

به نظر می رسد همان جرایم سنگینی که سال گذشته نیز وضع کردید برای امسال 
جنبه بازدارندگی لازم را داشته باشد. 

البته بخشـــی از این ماجرا به عدم آموزش درســـت به افرادی که در این زمینه 
دست اندرکار هستند برمی گردد. ما تمام تلاش و تمرکز خود را در این دو سال 
ی این موضوع قرار دادیم که افراد را به درستی آموزش بدهیم. خوشبختانه  رو
همه به اهمیت این موضوع پی برده اند. ما در جریان سال گذشته فقط چهار 
پنج جلســـه با مدیران عامل داشـــتیم و آنها هم امســـال اهمیت قضیه را درک 
کرده اند و می دانند قضیه از چه قرار است. ضمن اینکه آموزش های لازم برای 
یکنان بزرگســـال باشـــگاه ها نیز در دســـتور کار قرار گرفته و امروز باشگاه ها  باز
یکنان مان  در ایـــن زمینـــه نیز پای کار هســـتند. به طور مثـــال نمی توانیم به باز
ی مسابقات چطور اتفاق  آموزش ندهیم که شرط بندی چه هست و دستکار
یکن انتظار رعایت داشـــته باشـــیم. یا مباحث مربوط به  می افتد و بعد از باز
یکنان  گهانی باز ی یا دوپینگ یا علت مواردی که به تازگی باعث مرگ نا داور
کادمی و  یکنـــان آ می شـــود. بنابرایـــن یکـــی از معیارهای ما این اســـت که باز
تیم های بزرگسال باید در این کلاس ها شرکت کنند که خوشبختانه نیمی از 

باشگاه ها این امر را محقق کرده اند. 

وضعیت مجوز استقلال و پرسپولیس به طور کلی به چه صورت هست؟
در حال حاضر دارند پا به پای ما پیش می آیند اما چالش هایی که وجود دارد 
را در همین شـــروع کار به طور مفصل به اطلاع ارکان این باشـــگاه ها رساندیم. 
نواقـــص و مشـــکلات ســـال گذشـــته را 

ی کرده ایم.  یادآور

نام شاهین ایزدیار با مدال و افتخارآفرینی پیوند خورده است. آن هم نه با 
گر ایرانی هرگز به یک یا دو مدال راضی نبوده و نیست.  یک مدال، این شنا
نمونه آن بازی های پارآسیایی جاکارتا که او با شش مدال طلا و یک نقره 
به کشور بازگشت و یا هانگژو که با دو نقره و سه برنز درخشید. مساله ای 
که به گفته خودش کار را برایش خیلی سخت کرده و حالا توقعات از او 
گر پرافتخار ایرانی این روزها با نظر کادر فنی در خارج  بسیار بالاست. شنا
از ایران مشغول تمرین است و در گفت وگو با »فرهیختگان« تاکید کرد با 
توجه به رکوردهایش در هانگژو، مدال پارالمپیک دور از دسترس نیست.

اینکه مردم با شنیدن اسم شاهین ایزدیار همیشه منتظر چندین مدال هستند، کار 
را برای شما سخت نمی کند؟ توقعات از شما همیشه بالاست.

ی های آســـیایی پنج  بله، همین طور اســـت. از ســـال 2010 که در هر دوره از باز
کارتا بود که با شـــش مدال  یا شـــش مدال کســـب کردم و شـــاخص ترین آن جا
طلا و یک نقره کار خودم را به پایان رســـاندم و عنوان پرافتخارترین ورزشـــکار 
آســـیا را در آن دوره گرفتم، این طور شـــد. اول خیلی خوشـــحال بودم ولی بعد 

متوجه شـــدم وظیفه و کار من خیلی ســـنگین خواهد شـــد. به این خاطر که 
گر در یک مســـابقه شـــاهین ایزدیار طلا نگیرد و مدال طلایش تبدیل به نقره  ا
شود، همه می گویند که این سری تمرین نکرده بودی؟ این دفعه آماده نبودی؟ 
در صورتی که من رکوردهایم از دوره های قبل هم بهتر بود با اینکه افزایش سن 
داشـــتم. کســـانی که اهل فن باشـــند، می دانند که با بالا رفتن سن در رشته ای 
ماننـــد شـــنا باید تـــلاش چند برابری کرد تا بتوان آمادگـــی را حفظ کرد ولی من 
ی من داشت  یادی رو رکوردهایم این ســـری بهتر بود. این مســـاله فشار روانی ز

ولی خدا را شکر توانستم از پس آن برآیم.

بعد از درخشش شما در هانگژو پاداش ها برایتان واریز شد؟ حمایت ها خوب بود؟
هنوز پاداش خود وزارت ورزش پرداخت نشـــده اســـت. پاداش پای سکو را هم 
حدودا سه ماه بعد به ما دادند. من فکر می کردم به خاطر مدال های دیگر من 
یـــک درصـــدی مثل ســـری های پیش تعلـــق بگیرد ولی این ســـری فقط یکی از 
مدال های نقره ام را حساب کردند و یک نقره و سه برنز دیگر مرا برای پاداش پای 
سکو نادیده گرفتند! امیدوارم این اتفاق حداقل در جایزه وزارت ورزش نیفتد.

قرار بود اردوی آماده سازی از 15 دی ماه برگزار شود.
اردوی آماده سازی برقرار است ولی من این اردو را با هماهنگی کادر فنی خارج 

از کشور هستم و از اردوی بعد در خدمت تیم ملی هستم.

با زمان کمی که تا پارالمپیک باقی مانده، این روزها اوضاع تمرین چطور است؟
تمرینات من برقرار است، حتی الان که ایران نیستم هم تمریناتم را ادامه می دهم 
و در ایران هم در استخر آزادی زیر نظر آقای خشایار حضرتی مربی شنا و آقای 

دکتر علی گرزی مربی بدن سازم تمرین می کنم.

شما سهمیه ورودی پارالمپیک را دارید؟
یس را در هانگژو و در  بله، خدا را شـــکر من موفق شـــدم ســـهمیه پارالمپیک پار

ماده 100 متر قورباغه به دست بیاورم.

مسابقات پیش رو چیست؟
چندین مسابقه برقرار است و ماهی دو یا سه مسابقه برگزار می شود 

ولی اینکه ما برای کدام یک از آنها اعزام خواهیم شد را اطلاع ندارم.

باز هم به فینال پارالمپیک می رویم؟ رسیدن به مدال چقدر محتمل 
است؟

مـــدال پارالمپیک اصلا دور از دســـترس نیســـت. من در هانگژو 
نســـبت بـــه خودم و نســـبت به بهترین رکوردهایی که قبـــلا زده بودم، از 

لحـــاظ رکـــوردی خوب ظاهر شـــدم و فکر می کنم بـــاز هم بتوانم اتفاق خوبی را 
رقم بزنم. تمام تلاشم را می کنم.

مصطفی زارعی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بحث مالکیت سرخابی ها فراتر از اختیارات باشگاه ها و فدراسیون است

استقلالمجوزنگیردبراساسمعیارهایAFCبرخوردمیشود
 تصمیم گیران از عواقب حل نشدن مالکیت مشترک سرخابی ها آگاهند

 برخی باشگاه هایی که مالکیت مشترک دارند در آستانه فروپاشی هستند

شاهین ایزدیار در گفت وگو با »فرهیختگان«: رکوردهایم در هانگژو از دوره های قبل بهتر بود

کسبمدالپارالمپیکدورازدسترسنیست
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

ادعای عجیب دلبری در مورد لیست یحیی

خریدهابانظرچهکسیانجاممیشود؟
محمــد دلبــری، عضــو هیــات مدیــره باشــگاه پرســپولیس کــه بــرای 
کامــی  کــره بــا برانکــو ایوانکوویــچ راهــی ابوظبــی شــده بــود بعــد از نا مذا
یت بعد از جلســه روز گذشــته هیات مدیره این باشــگاه  در این مامور
یکنــان حاضــر در  بــه خبرنــگاران گفــت بــه دنبــال ایــن هســتند کــه باز
لیســت خریــد یحیــی گل محمــدی را جــذب کننــد! او در حالــی ایــن 
ادعــا را مطــرح کــرده کــه یحیــی گل محمــدی یکــی از مهم تریــن دلایــل 
جدایــی اش واکنــش منفــی بــود کــه رضــا درویــش در مــورد لیســت 
خریــدش از خــود نشــان داده بــود. در واقــع درویــش بــه یحیــی گفتــه بــود 
یکنانــی کــه در لیســت خریــدش قــرار دارنــد تحــت قــرارداد باشــگاه  باز
خــود هســتند و نمی توانــد آنهــا را جــذب کنــد. او حتــی در مصاحبــه بــا 
یکنانــی  خبرنــگاران هــم مدعــی شــد کــه در نقــل و انتقــالات ســراغ باز
خواهنــد رفــت کــه تحــت قــرارداد باشــگاهی نیســتند. اظهارنظــری کــه 
کلا یحیــی را بــرای تقویــت تیمــش ناامیــد کــرده بــود. اینکــه حــالا دلبــری 
مدعــی شــده کــه بــه خواســته هیــات مدیــره باشــگاه، حســین بادامکــی 
یکنان حاضر در لیســت  به عنوان معاون ورزشــی به دنبال جذب باز
خریــد یحیــی اســت، اظهارنظــر جالبــی بــه نظــر می آیــد. بــه هرشــکل 
یحیی در لیســت خرید خود دو مهاجم )یک خارجی و یک ایرانی(، 
یک هافبک دفاعی، یک دروازه بان دوم و یک دفاع چپ قرار داده بود 
 ، یــا پورعلی، محمد خدابنده لو کــه نفراتــی چــون محمدرضــا آزادی، پور
... در ایــن لیســت دیــده می شــدند. در مــورد مهاجــم  یونــس اکبرپــور و
یکنــی را بــه باشــگاه معرفــی نکــرده بود.  خارجــی نیــز یحیــی هنــوز نــام باز

تکلیف مهاجم سوئدی را سرمربی جدید مشخص 
می کند

نبیلبرایدورجدیدتمریناتدرتهران
یکی از مصوبات جلسه روز گذشته هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
ــت  ــاس لیس ــر اس ــالات ب ــل و انتق ــازار نق ــگاه در ب ــن باش ــت ای فعالی
یــدی بــود کــه یحیــی گل محمــدی بــه ایــن باشــگاه ارائــه داده بــود.  خر
یکــن جدیــد شــده بــود،  امــا یحیــی در کنــار اینکــه خواهــان چنــد باز
درخواســت کــرده بــود کــه باشــگاه بــا نبیــل باهویــی فســخ قــرارداد کنــد 
تــا او یــک مهاجــم خارجــی دیگــری را بــه تیمــش بیــاورد. خواســته ای 
یــت باشــگاه هــم مواجــه شــده بــود.  کــه البتــه بــا کم توجهــی مدیر
امــا بــا رفتــن یحیــی بــه نظــر می آیــد حامیــان نبیــل تمایــل ندارنــد 
یــد بــدی از ســوی خودشــان  یکــن فســخ شــود و او را خر قــرارداد ایــن باز
ــی  ــم نهای ــل تصمی ــورد نبی ــکل در م ــر ش ــه ه ــد. ب ــم نمی دانن ــرای تی ب
را ســرمربی جدیــد قرمزهــا خواهــد گرفــت. فعــلا نبیــل قــرار اســت 
ینــات سرخپوشــان بــه ایــران برگشــته و در  بــا شــروع دور جدیــد تمر

ینــات حاضــر شــود.  تمر

مخالفت در تبریز با خواسته استقلالی ها

باشگاهتراکتور:
آقاسیوحسینزادهفروشینیستند

تیــم فوتبــال اســتقلال در حالــی در ابتــدای هفتــه آینــده تمرینات خود 
ی در نیم فصــل دوم رقابت هــای لیــگ برتــر بعــد از  را بــرای آماده ســاز
حدود دو هفته تعطیلی از ســر می گیرد که در فاصله حدود یک ماه 
بــه آغــاز نیم فصــل دوم رقابت هــا همچنــان تکلیــف لیســتی که نکونام 
بــرای جــذب نفــرات مدنظــرش بــه باشــگاه ارائــه کرده اســت مشــخص 
نیســت و سرنوشــت ایــن لیســت و جــذب نفــرات باقی مانــده ای کــه 
در مــورد انتقــال بــه اســتقلال هنــوز اظهــار نظــری نداشــته اند، در حــال 

حاضــر در هالــه ای از ابهــام قــرار دارد. 
بــر همیــن اســاس و بــا لیســت هایی کــه نکونــام بــه باشــگاه ارائــه کــرده 
ینگر ســابق  از همان نخســتین لیســت نام امیرحســین حســین زاده، و
کتور شــده به چشــم  اســتقلالی ها که بعد از بازگشــت به ایران راهی ترا
می خــورد؛ ایــن در حالــی اســت کــه طــی روزهــای گذشــته صحبــت از 
گرد  لیســت دیگــری بــه میــان آمــده کــه در آن نــام عــارف آقاســی، شــا
یکــن  ســابق نکونــام در فــولاد نیــز بــه چشــم می خــورد. البتــه ایــن دو باز
کتــور اســت  ــا تیــم تبریــزی هســتند و ایــن ترا ــرارداد ب هــر دو تحــت ق
یکــن و ایــن انتقــال احتمالــی  کــه بایــد درخصــوص آینــده ایــن دو باز
تصمیــم نهایــی را بگیــرد. بــا ایــن حــال یکــی از مدیــران رده بــالای 
کتــور در ایــن خصــوص بــه »فرهیختــگان« گفت: »درخواســت برای  ترا
جــذب حســین زاده از ســوی باشــگاه اســتقلال شــفاهی بــوده و مــا 
یافــت نکردیــم، هرچنــد بــا ایــن انتقــال  یکــن نامــه ای در دربــاره ایــن باز
یکــن جــوان در ابتــدای  مخالــف هســتیم، چــون هــم بــرای ایــن باز
ینــه شــده و هــم اینکــه او دارد کــم کــم در ترکیــب تیــم جــا  فصــل هز
یــادی بــرای گفتــن  می افتــد و قطعــا بــرای نیم فصــل دوم حرف هــای ز
کیــد  ی همچنیــن دربــاره انتقــال آقاســی بــه اســتقلال هــم تا دارد.« و
یابی هــای فنــی  کــرد: »امــکان نــدارد آقاســی را بدهیــم. او بــر اســاس ارز
یکــن برتــر ماســت و برنامــه ای بــرای فــروش یــا  کامپیوتــری دومیــن باز

یــم.«  انتقــال عــارف ندار

اخبار کوتاه

یگانهعصاری
خبرنگار


